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Geachte mevrouw Janssen, 

 

U hebt het college op 29 november 2022 artikel 41 vragen gesteld. Deze vragen gaan over de 

sluiting van de huisartsenpost Oss per 1 maart 2023. In deze brief beantwoord ik uw vragen 

puntsgewijs.  

 

1. Heeft de directie van de huisartsenpost met het college gehad over de sluiting? 

De Raad van Bestuur van de Huisartsenpost Oost-Brabant heeft mij op 13 december 

jl. geïnformeerd over de stand van zaken rondom de huisartsenpost in Oss. Zij hebben 

aangegeven in afwachting te zijn van een aantal formele adviesaanvragen en nemen 

vervolgens een voorgenomen besluit over het vervolg van de huisartsenpost in Oss.   

 

2. Bent u het met de SP eens dat er in een stad van bijna 100.000 inwoners een 

huisartsenpost moet zijn? 

Ik vind het van groot belang dat de gezondheidszorg (inclusief de huisartsenzorg) van 

alle Osse inwoners zo goed mogelijk is en dat het zorgaanbod in Oss op peil blijft. 

Daar blijf ik me voor inzetten binnen de mogelijkheden die ik heb.  

 

3. Bent u bereid om met de directie in gesprek te gaan om de sluiting te voorkomen? 

De gemeente heeft geen formele positie om sluiting van de huisartsenpost in Oss te 

voorkomen. Als gemeente hebben we wel een belang om de gezondheidszorg voor de 

inwoners zo hoog mogelijk te houden. Vanuit die rol vind ik het belangrijk om 

gesprekspartner te zijn en te blijven over dit onderwerp met de huisartsen en de 

huisartsenpost. Ik heb daarom ook regelmatig contact met hen.  
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4. Wij hebben begrepen dat de gehele ledenraad (dus van heel Oost-Brabant) van de 

HOV een mening mag en kan geven over het besluit. Zeker alle huisartsen in de 

gemeente Oss en omgeving zouden hun mening moeten kunnen geven. Bent u bereid 

om met de direct betrokken huisartsen (dus regio Oss) in gesprek te gaan om juist de 

mening van die huisartsen te peilen? 

Afgelopen maand heeft de Huisartsenpost Oost-Brabant een peiling uitgezet onder de 

Osse huisartsen. 86% van de Osse huisartsen heeft aangegeven vóór sluiting van de 

huisartsenpost in Oss te zijn. De respons bij deze peiling was 80%. Ik ben zeer zeker 

bereid om met de Osse huisartsen in gesprek te gaan over de overwegingen en zou 

dit willen combineren met een gesprek over het voorgenomen besluit van de 

Huisartsenpost Oost-Brabant dat in het begin van het nieuwe jaar wordt verwacht. 

 

Ik hoop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd, 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

Thijs van Kessel 

Wethouder Zorg en Welzijn 


